
Burmistrz Miasta Kola

Pan Krzysztof Witkowski

INTERPELACJA

Dot: Przeksztatcenia lasku komunalnego na Kaliskim przedmie$ciu w park i
uporzqdl<owanie lasku.

Panie Burmistrzu w listopadzie 2019 roku skladatam interpelacjq w sprawie przeksztalcenia
lasku komunalnego na Kaliskim Przedmie5ciu w park miejski poniewa2 dzialka, na kt6rej
znajduje siq w/w lasek w ewidencji grunt6w ujgta jest jako las. Wiadomo, ie stanowi to
przeszkodq do podejmowania jakichkolwiek prac rewitalizacyjnych .

Dokonanie takiego p rzeksztalcenia jest proccsem dlugotrwalym d latego
proszq pana burmistrza o podjqcie dzialar:r w tym kierunku.

Na dzied dzisiejszy lasek jest w oplakanym stanie, stal siq miejscem
niebezpiecznym, ze wzglqdu na gqste zalesic.nie gdyi od cltu2szego czasu nie sq wycinane
samosiejki i nie sq czyszczone z suchych gatqzi drzewa znajdujqce siq przy alejkach.

Coraz mniej osob korzysta z tego urokliwego niegdyS miejsca, a bylo ono
miejscem czestego odpoczynku i spqdzania aktywnie czasu przez mieszkaric6w naszego
miasta.

Proszq pana Burmistrza o rozwa2enie mozliwoSci uporzqdkowania lasku i przyciqcia
samosiejek od strony ulicy Poniatowskiego do wysokoSci muszli tak jak byto to robione w
poprzednich latach.

Teresa Brzoska

Radna Rady Miejskiejw Kole

Do wiadomo6ci:

Przewodniczqcy RM pan Tomasz Sobolewski.
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